



**ခွင်,သီ,ကပ်ခိုခင်းလိုင်;တံး (RCSS)**

**ခေးပိုခင်ဗေင်, ဂိပ်,ဂပ်းပခင်ရှာခင်သိုက်; မိုင်းတံးပွတ်းရှင်,**

**မံၤခင်း - ပိး (2021) Jul (8) ဝခင်း**

1. တပ်.ဗွမ်.ရှမ်း ပု,တီ,မုံ,သုင်လိုင်;တံး/တပ်.သိုက်;လိုင်;တံး (SSPP/SSA) ငလး; တပ်.သိုက်;ပူတ်းပွံ, လိုဝ်.လၢတ်;တကၢင်း (TNLA) ခပ်ခမ်. လုံ.ရှိုင်းသိုက်;တင်းခမ်သေ ပိုတ်,ခေးသိုက်;တိုက်;ယိုဝ်း တပ်.ပၢင်သပ်း ခွင်,သီ,ကပ်ခိုခင်းလိုင်;တံး/တပ်.သိုက်;လိုင်;တံး (RCSS/SSA) ကခင်မီးခင်း ငလးပိင်းခမ်.တူ; ကိတ်,တင်း ခင်းငလးပိင်းဂျၢင်းခမး လိုင်;တံးပွတ်းရှင်, ရှၢပ်;ရှိုင်းငလးသင်၊ SSPP/SSA ဂေး လုံ.ရှိုင်းတင်းခမ်သေ ပိုတ်,ခေးသိုက်;တိုက်;ယိုဝ်း တပ်.ပၢင်သပ်း RCSS/SSA ကခင်မီးခင်းငလးပိင်းသီ,ပေ. ရှၢပ်;ရှိုင်းငလးသင် ပၢင်တိုက်;လင်,ယိုခင်းယၢပ်း၊ ရှိတ်းရှို; ပေးခမးဂူခင်းမိုင်း ကခင်ယူ,သၢင်းဂိခင်သပ်း လွမ်းဝါခင်းခွက်;ခေးပၢင်, လံးပံးဗေးပၢင်တိုက်; တူက်;ဂိခင်းခါခင်လုံ ဂူးလိုဝ်.ဂူးလွင်းယူ,ယပ်. ယူ,တီ; RCSS ပိခင်ကခင်လုံကမ်,လီ၊ ငခင်းခေးခူမ် မွင်လုံလွမ်းတေ.တေ.ဝးဝးယူ,ယပ်.။

2. ပခင်ရှာခင်မိုင်းခမ်. သင်ဝးကပ်ဂါခင်သိုက်;သေ ငဂးလိတ်;ပေးခမ်လိုင် တေကမ်,ငဂးလိတ်; လံးသေကမ်,ဂး ပခင်ရှာယိုင်းခိခင်း လၢင်းတေယွံ,ဂွၢင်းခွၢင်မးလိုဝ်ဂပ်,သေ ရှိတ်းရှို;ဂူခင်းသိုက်; လခမ်.ပးတု; ငလး; ပေးခမးဂူခင်းမိုင်း ကခင်ယူ,သၢင်းဂိခင်သပ်း လွမ်းဝါခင်းခွက်;ခေးပၢင်, တူက်;ဂိခင်းခါခင်လုံ ဂူးလိုဝ်.ဂူးလွင်းယူ,ယပ်.။ တေ,ထိုင်ယၢမ်းဗွင်းတေးလိပ် ပခင်ရှာခင်သိုက်; ကခင်ပိခင်ယူ, မိုင်းတံးပွတ်းရှင်,ခေခမ်. ယူ,တီ; RCSS တိုက်.ပိခင်ဗေင်,ရှပ်.တိုက်;ဂူလုးယူ,ယပ်.။

3. ဝံးသေခွင်,သီ,သိုက်;မၢခင်း; ကုပ်.ပိုင်,လိုင်;မိုင်းယပ်. မိုင်းရှမ်းတုမ်ပတ်းပိုခင်.ခမ်. ထူပ်းလွင်းယၢပ်,ဗိုတ်, တၢင်းဂါခင်မိုင်း၊ လွင်းရှမ်း,လူမ်းဂူခင်းမိုင်း ငလး; လွင်းမံမီးရှမ်း,ငမ်း ယူပ်းယွမ်းမး၊ ပံးမၢက်;မီးတူက်;၊ လွင်းဂု.ခံ့ခမ်း,ခွပ်းခွင် မီးလွင်းယၢပ်,ဗိုတ်,မး၊ ပခင်ရှာခင်း တူင်,ဝိုင်းဂူခင်းဂေးခမ်မး၊ ဂူခင်းမိုင်းလိုင်;ရှမ်းဂါခင်ငါခင်း တိုက်;ခမ်မး၊ လိုင်.မိုင်းတၢင်းပိခင် COVID-19 ပွက်;ထူခင်းသၢမ် တိတ်းလပ်းငလးလၢမ်း တိုက်;ခမ်ခိုခင်း; ဂူးမိုပ်.ဂူးဝခင်း လိမ်လွင်းတၢင်းလိုင်;ခမ်.ငလး; ဗွင်းယၢမ်းပေးခမးဂူခင်းမိုင်း ခင်းမိုင်းရှမ်းတုမ်တင်းသီင်; ထူပ်းတၢင်းယၢပ်,ဗိုတ်, ဂူးလိုဝ်.ဂူးလွင်းယူ,ခမ်. သင်ဝးလုမ်းယိပ်းဂွင်းဂၢင်,လုဂ်,ဗိုခမ်.



လောင်းနှိုင်းရှင်းခင်း,ဂခင် တိုက်.သိုပ်,ပီခင် ပခင်ရှုဂါခင်သိုက်:တော့,ဂခင်ယူ,လိုင် မိုခင်ကီးရှ်း ပေးမးဂူခင်းမိုင်း ကခင်ယူ,သင်းဂါခင်သင်း လွမ်းဝါခင်းခွဂ်းခေးပင်, တူဂ်းလူင်းခင်း လုဂ်းလပ် တူဂ်.ယာဂ်းဂါခင်းခေးခင် ခါခင်လှိုခခင်.ယူ,ယပ်.။

4. ဂွပ်းခခင် ဂီဝ်,ဂပ်းပခင်ရှုဂါခင်သိုက်: ကခင်ပီခင်ယူ, မိုင်းတံးပွတ်းရှင်,ခခင်. ခွ်းရှ်း ဂူးခခ်,ခခ်, ကပ်လံးဂတ်းယီခင်သေ ရှမ်းမိုင်းရှ်းတံးသင်းခေးလိတ်းရှ်းခခ် လင်,လံးပိုခင်ခေး, ယူ,ယပ်.။

ဂေဂမ်ဂါခင်ပွင်ဂါခင်လူင်  
ခွင်,သီ,ကပ်ခိုခင်းလိုင်းတံး

တီးဂပ်းသိုပ်,  
လပ်းရှါခင် ခမ်းလမ်, +66 808 794 053